
Verzonden: dinsdag 14 mei 2024 08:58
Aan: Griffie <Griffie@groningen.nl>
Onderwerp: geheugenpaviljoen, vergadering 15 mei

Beste Leendert, Kelly en raadsleden,

Hierbij ondersteun ik de, voorbij de horizon kijkende motie, van PVN en PVV, wat betreft de kosten 
van sloop geheugenpaviljoen.

Sloop is voor Kunstpunt en college misschien pijnlijk, maar sloop van een bouwsel waar geen prettige 
herinnering aan kleeft zal de pijn snel verzachten. Kunstpunt zal over haar schaduw heen moeten 
stappen en ook naar buiten moeten komen en zich niet verschuilen achter het college. Zij hadden het 
proces anders moeten aanvliegen en een doorstart maken, nu de sloop reeds is begonnen, een 
kostbare zaak.
 

Ik zou zeggen sloop doorzetten!

1: College komt krachtig over en luistert naar gevoelens van burgers.
2: College laat zien dat burgerparticipatie een serieus onderdeel van besluitvorming moet zijn.
3: Het prille Kunstpunt, voorheen CBK, kan zonder kaders, het proces samen met de buurt aangaan 
voor een gedragen kunstwerk.
3:Kosten sloop voor rekening Heerenpoort.

Zodat we afscheid kunnen nemen van de oude ringweg en in september feestelijk de nieuwe mogen 
openen !

Veel moed en visie gewenst!

vriendelijke groet,


